

大埔區 Tai Po District

參加「2017/18 幼稚園幼兒班(K1) 收生安排」以公佈 K1 學額空缺資料的幼稚園名單
List of Kindergartens (KGs) participating in Admission Arrangements for Nursery (K1) Classes
for the 2017/18 School Year to release K1 vacancy situation

	學校名稱 School Name	電話 Telephone	學額空缺情況* Vacancy*
1	香港基督教播道會聯會中國基督教播道會寶雅幼兒學校 AEFCHK - EFCC - PO NGA NURSERY SCHOOL	2650 9286	N
2	安基司國際幼兒園(滌濤山)# ANCHORS INTERNATIONAL NURSERY (CONSTELLATION COVE)#	2650 6660	N
3	安基司幼稚園# ANCHORS KINDERGARTEN#	2666 5650	N
4	基督教宣道會寶湖幼兒學校 C & MA PLOVER COVE NURSERY SCH	2650 8223	N
5	基督教宣道會太和幼稚園 C & MA CHURCH TAI WO KINDERGARTEN	2650 9555	N
6	富亨浸信會呂郭碧鳳幼稚園 FU HENG BAPTIST LUI KWOK PAT FONG KINDERGARTEN	2660 8128	N
7	香港保護兒童會林護幼兒學校 HKSPC LAM WOO NURSERY SCHOOL	2660 7808	N
8	香港道教聯合會圓玄幼稚園(富善邨) HKTA YUEN YUEN KG (FU SHIN ESTATE)	2661 4583	N
9	李榮基紀念中英文幼稚園 LEE ANDREW MEMORIAL ANGLO-CHINESE KG	2651 1268	N
10	明雅中英文幼稚園 MINK ANGLO-CHINESE KINDERGARTEN	2665 4333	N
11	竹園區神召會太和康樂幼兒學校 PENTECOSTAL CHURCH OF HK TAI WO NURSERY SCHOOL	2651 7772	N
12	保良局鄧碧雲紀念幼稚園 PLK TANG BIK WAN MEMORIAL KINDERGARTEN	2656 2016	P
13	保良局廣福幼稚園 PO LEUNG KUK KWONG FUK KINDERGARTEN	2653 2932	N
14	救世軍大元幼兒學校 SA TAI YUEN NURSERY SCH	2664 9725	N
15	聖公會救主堂幼稚園 SKH THE CHURCH OF OUR SAVIOUR KG	2651 1778	N

*Y – Yes (有學額空缺)

N – No (沒有學額空缺)

P – The KG is processing the application of students who are on the waiting list (學校正處理候補名單上的學生)

#沒有參加免費優質幼稚園教育計劃。

Not Joining Free Quality Kindergarten Education Scheme.

以上為 2017/18 幼兒班(K1)學額空缺情況 (截至 2017 年 5 月 12 日)。請留意有關資料會與時轉變，因此只可作參考之用。

The above vacancy information of 2017/18 Nursery (K1) classes reflects the situation up to 12 May 2017. Please note that the information is subject to change and is for reference only.

有關幼稚園更多相關資料，可直接聯絡相關幼稚園或參閱幼稚園及幼稚園暨幼兒中心概覽網址 (<http://www.chsc.hk/kindergarten>)。

For more information about KGs, parents may approach related KGs direct or refer to the website of Profile of Kindergartens and Kindergarten-cum-Child Care Centres (<http://www.chsc.hk/kindergarten>).

凡欲尋找幼稚園學位的人士，應直接聯絡有關幼稚園，而取錄結果將由學校決定。

Those who wish to seek K1 places should approach KGs direct. Student admission result is at the discretion of the KGs.

大埔區 Tai Po District

參加「2017/18 幼稚園幼兒班(K1) 收生安排」以公佈 K1 學額空缺資料的幼稚園名單 List of Kindergartens (KGs) participating in Admission Arrangements for Nursery (K1) Classes for the 2017/18 School Year to release K1 vacancy situation

	學校名稱 School Name	電話 Telephone	學額空缺情況* Vacancy*
16	大埔浸信會幼稚園運頭塘邨分校 TAI PO BAPTIST KG WAN TAU TONG ESTATE BR	2638 0018	N
17	大埔浸信會幼稚園 TAI PO BAPTIST KINDERGARTEN	2651 2311	N
18	天主教大埔幼稚園 TAI PO CATHOLIC KINDERGARTEN	2651 1651	N
19	大埔商會幼稚園 TAI PO MERCHANTS ASSOCIATION KG	2664 3280	N
20	大埔循道衛理幼稚園 TAI PO METHODIST KINDERGARTEN	2660 7536	N
21	大埔禮賢會幼稚園 (安富道) TAI PO RHENISH CHURCH KINDERGARTEN (ON FU ROAD)	2657 4168	N
22	大埔禮賢會幼稚園 (汀角路) TAI PO RHENISH CHURCH KINDERGARTEN (TINGKOK ROAD)	2144 0708	N
23	基督教香港崇真會安仁幼兒學校 TSUNG TSIN MISSION OF HONG KONG ON YAN NURSERY SCHOOL	2661 2866	N
24	東華三院洪王家琪幼稚園 TUNG WAH GROUP OF HOSPITALS HUNG WONG KAR GEE KINDERGARTEN	2665 5111	N
25	東華三院方麗明幼兒園 TWGHS FONG LAI MING NURSERY SCHOOL	2653 2393	N
26	仁愛堂張慕良夫人幼稚園 YAN OI TONG MRS AUGUSTA CHEUNG KG	2638 3082	N

*Y – Yes (有學額空缺)

N – No (沒有學額空缺)

P – The KG is processing the application of students who are on the waiting list (學校正處理候補名單上的學生)

#沒有參加免費優質幼稚園教育計劃。

Not Joining Free Quality Kindergarten Education Scheme.

以上為 2017/18 幼兒班(K1)學額空缺情況 (截至 2017 年 5 月 12 日)。請留意有關資料會與時轉變，因此只可作參考之用。

The above vacancy information of 2017/18 Nursery (K1) classes reflects the situation up to 12 May 2017. Please note that the information is subject to change and is for reference only.

有關幼稚園更多相關資料，可直接聯絡相關幼稚園或參閱幼稚園及幼稚園暨幼兒中心概覽網址 (<http://www.chsc.hk/kindergarten>)。

For more information about KGs, parents may approach related KGs direct or refer to the website of Profile of Kindergartens and Kindergarten-cum-Child Care Centres (<http://www.chsc.hk/kindergarten>).

凡欲尋找幼稚園學位的人士，應直接聯絡有關幼稚園，而取錄結果將由學校決定。

Those who wish to seek K1 places should approach KGs direct. Student admission result is at the discretion of the KGs.